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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2022/23:6 Arbetsmiljön för kriminalvårdare

Kriminalvården är en av de viktigaste brottsförebyggande myndigheterna. 
Kriminalvården måste ha förutsättningar att rusta dömda kriminella så att 
de efter avtjänat straff kan komma ut i samhället och leva ett vanligt hederligt 
liv. Avgörande för det är att de anställda inom Kriminalvården är tillräckligt 
många, har relevant kompetens, har en så bra arbetsmiljö som möjligt och i 
övrigt har förutsättningar att kunna göra sitt jobb så bra som möjligt.

Kriminalvården är en pressad myndighet. Beläggningen är oerhört hög på både 
anstalter och häkten. Fler fängelseår har utdömts de senaste åren. Nya fängelser 
och häkten är planerade men tar tid att få färdigställda.

Det handlar dock inte enbart om fysiska platser. För att verksamheten ska 
fungera måste också Kriminalvården ha tillräckligt många anställda, och de 
måste ha rätt kompetens. Yrkesgruppen kriminalvårdare har en tuff 
arbetsmiljö såväl fysiskt som psykiskt och utsätts inte sällan för hot.

Regeringen har aviserat att ett flertal straff ska höjas, vilket gör att antalet 
utdömda fängelseår med all sannolikhet kommer att bli större. Detta ställer krav 
på regeringen att Krimalvården kan klara sin kompetensförsörjning och 
arbetsmiljö.

Mot bakgrund av detta vill jag ställa följande fråga till justitieminister Gunnar 
Strömmer:

 

Avser ministern och regeringen att vidta åtgärder så att de anställda på 
Kriminalvården får en bättre arbetsmiljö, och i så fall vilka?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-10-20
Besvaras senast
2022-11-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


